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Zdpisnica

z mimoriadneho zasadnutia Obecn6ho zastupitelstva Koladkov, konan6ho dria 7. novembra 2013

o 17.00 hod. na Obecnom 0rade v Koladkove.

Pritomni: Jdn Horanskli

Peter zoldiik
lng. Martin Dziak

Judita ZamiSkovd

Mdria Rel'ovskd

Stefan Dziak

Jozef Zolddk

FratniSek Koneval

Mgr. Anna BarnovskS, kontro16r obce

Mgr, Gabriela Zami5kovd, ildtovnldka

Veronika Zami5kov5, zapisovatel'ka

ostatn( pritomni: obyvatelia 16 b. j. Koladkov 218, Tomd5 Kolliir - Koladkov 127

Program:

1,. Otvorenie

2. Urdenie zapisovatel'a a overovatelbv zdpisnice

3. Kontrola plnenia uznesenia

4. Zmluva o ndjme bytu

5. AMO-PLUS

6. Projekt 16mske obdianske hliadky

7. ZAver

K bodu 7/

Rokovanie obecn6ho zastupitelstva otvoril a viedol starosta obce Jdn HoransklT, ktor17 v tivode
privital v5etklich pritomnrich a predital program, ktor17 p. P. Zolddk iiadal doplni{ o d'al5ie dva
body: Projekt v r6mskej osade a socidlky v M5. Navrhnut! program bol poslancom preditanli
a danf na schvdlenie.

ZA: boli vSetci pritomni poslanci

OcZ schvol'uje progrom zosodnutia Obecndho zostupitelstva

K bodu 2/

V tomto bode boli urdenI overovatelia a zapisovatel'zdpisnice:

t. Mdria Rel'ovskd

2. lng. Martin Dziak



Za zapisovatel'ku urdil Veroniku ZamiSkov(.

ZA: boli vietci pritomni poslanci

OcZ schvol'uie overovatel'ov zdpisnice: Mdriu Rel'ovski a tng. Martino Dzioka.

K bodu 3/

K bodu d. A 1 z uznesenia i. 6/2013 starosta konStatoval, Ze bola zasland pozvdnka na defi 25.
november pre n. o. STUDNICA aAKTIVNY Zlvot, pridom bolo uveden6, aby svoju 0dast potvrdili na

e-mail obce, no doposial'sa nikto neozval. Nato kontrol6rka navrhla, aby boli tieto n. o. osloven6
telefonicky, aby sa vyjadrili k stretnutiu.

OcZ berie no vedomie telefonickd oslovenie n. o. STIJDNICA a AKT|VNY ZtVOf o vyjodrenie so k
stretnutiu

Dalej K bodom A2, A3 a A 4starosta obce uviedol, Ze boli prerokovan6 a schv6len6.

K bodu 4/

V tomto bode dal starosta obce slovo pritomnlTm obyvatelbm 16 b. j., kde p. A. Kopddkov6 predloZila

Ziadost' o zaradenie do programu OcZ, v ktorej bolo uveden6 Ze obyvatelia 16 b. j. Ziadajf o zaradenie
rie5enia tlichto bodov do Obecn6ho zastupitelstva: 1. Revizia kominov a kotlov, 2, Kontajnery na

triedenie odpadov, 3. Verejn6 osvetlenie (smerom k domu p. Kopddka Jozefa), 4. Vlimena vchodovlich
dver[ do bytu p. Kopddka Pavla, 5. RozSirenie priestoru na parkovanie a 6. Oprava vchodovlich dveri
vo vchode A. Nato sa slova ujal starosta obce, ktorri pritomnrim uveden( Ziadost predital
a k jednotliv'im bodom sa vyjadril starosta, alebo poslanci.

K prvemu bodu Ziadosti p. M. Dziak uviedol, Ze do sa tfka kotlov, revizia mii byt' razza3 roky, no nie
je tam distenie kotla -odbornd prehliadka m6Ze bytale nie je povinnd kaid17 rok, taktiei 2e mdZe sa

urobit len papierovo. balej ku kontajnerom na separovany zber starosta uviedol, Ze obec ui niekol'ko
krdt Ziadala firmu Ekos, no nikdy ich nemali, nado p. Majkutovd uviedla, ie pri dolnej zastdvke s(
tak6ho kontajnery a s0 tam zbytodn6, predo by napr, tieto nemohli byt umiestnen6 pri 16 b. j.
Starosta dalej podotkol, 7e lampa bola dand k 16 b. j., nado obyvatelia upozornili, ie Ziadaj( aj
zdruhej strany, t. j. niekde medzi domom p. Jozefa Kopdiika a 16 b. j., do im starosta odobril. Dalej
vchodov6 dvere do bytu p. Pavla Kopddka - na do pritomni konitatovali, ie je to star6 zdleiitost,
ktord sa tfka firmy Doming a aj napriek niekol'k17m vrizvam tdto firma nid s trim nerobi. p. J. Zoldiik
uviedol, ie uZ ddvno bolo schv6len6 podanie trestn6ho ozndmenia na uvedenU firmu, no nid ztoho
nebolo. Zdstupca firmy boltu osobne, a vtejto miestnosti sa podpisal,2e zisten6 zAvady opravla nid

z toho sa nestalo. P. M. Relbvskd navrhla, ie je potrebn6 zaslat predZalobn( vlizvu firme Doming a nie
trestn6 ozndmenie.

OcZ berie no vedomie zaslonie prediolobnej vyzvy firme Doming spol. s r, o.

K d'al5iemu bodu starosta konStatoval, Ze parkovisko by sa dalo roz5irit, nakol'ko je to tam obecn'i
pozemok.

Dalej pritomn( chceli vediet, di mdiu vymalbvat spolodn6 priestory, konkr6tne di si to mOZu sami,
alebo im to zabezpedl obec, nado starosta uviedol, Te ak im to zabezpedI obec, bude najprv ma{tri
cenov6 ponuky..., no najlep5ie by bolo urobit' si to svojpomocne. TaktieZ chceli vedie{, di m62u
nakfpit Ziarovky a to aj viac kusov, na co p. G. ZamiSkovS uviedla, ie itno, no je treba doklad
o zaplatenidoniest na OcU eite v ten deri.



Dalej sa p' A. Kopdiikovd pritala, predo poslanci na minulom zasadnuti tvrdili, ze nid nevedia
o zmluvdch a zaslan[ listov obyvatelbm 16 b. j., ked' v zdpisnici zo dria 4. okt6bra bolo uveden6:
citovala odsek zo zdpisnice, na to zareagoval p. P. zolddk, ie to bola len informdcia, ie kondia zmluvy,
ale ie zastupitelstvo to neschvalbvalo. Nato starosta uviedol,2e sa v5etcichytajf slovidok.
v tomto bode tiei kontro16rka obce vytiahla upomienky a upozornila pritomnfch, aby sa
neohradzovali t17m, ie im Ziadne neboli zaslan6 a stl tam niektor6 aj s dorudenkou a tiei ie maj6
podpisanil ndjomn( zmluvu a kaidri by si mal by{ vedomisvojich nedoplatkov.
Dalej p. A. Kopdilkovd sa informovala, ie vstarej zmluve je uvedene, ie ndjom sa plati do 15 dria
v danom mesiaci, di by nemohol byt' v novej zmluve inri ddtum, nakol'ko muZi dostdvaj6 vfplatu
neskdr, nato jej p. G. ZamiSkovd odpovedala, Ze to bolo a je kv6li spldcaniu tiveru obcou, tak to musi
tak ostat'. P. M. Majkutovd tie: dodala, Ze po novom je uZ 6 mesadnd zdbezpeka, a predo to tak nie je
aj v ndvrhu novej zmluvy, nato odpovedala p. G. ZamiSkov6, ie tento ndvrh zmluvy bol prerokovanlT
s prdvnikom, ktorri uviedol, ie ak ostane 12 mesadnd nie je to v rozpore so zdkonom. Kontro16rka
obce tiei uviedla, Ze niektori ndjomcovia majri doteraz nezaplaten'ich niekol'ko mesiacov ndjmu a aj
das{ zdbezpeky a doposial' dvaja dorudili iestn6 prehldsenie o splateni dlhov, ktor6 s( podl,a nej
neakceptovatel'n6' P' M. Majkutovd uviedla, Ze sri si vedomi svojich dlhov, ale nech je aj vodi nim
splnen6 na do majil ndrok. Mii probl6m s bytom, m6 z toho aj fotky a zo ziistupcom firmy Doming bol
aj p. starosta v jej byte, v6bec sa jej nezastal, nado starosta podotkol, ze nid nevidel, tak ako sa jej mal
zastat'' Dalej, Ze aj v Plavnici, Jakubanoch, di v Novei llubovni s[ tie ist6 bytovky a viade majtl
vyasfaltovan6 parkoviskd a u nds nie, na do reagoval p. M. Dziak, Ze v projekte bolo parkovisku, ale ie
ho urobi obec a nakol'ko obec nemS peniaze, nie je ani parkovisko tak ako by malo byt. Nato
zareagoval p' J. Zold6k, ie ako mohli stavbu skolaudovat', ked'v projekte bolo uveden6, Ze vody budri
zvedend doJakubianky. Pripojil sa aj p. J. Relbvskli, Ze do sa tfka trich z6vad, uZ ddvno bolo ohldsen6
na ocU, ak6 in6 zdvady sa naili a doposial'nikto nid. P. F. Koneval uviedol, ie nemali byt prebrat ak
bol probl6m. Dalej sa prital aj p. s. Wysnios ohl'adom fondu oprdv, Ze na akom Idte sI tieto peniaze,
nado reagovala p. G. ZamiSkova, ie na beZnom, d'alej chcel vediet', predo nie s0 napr. na
terminovanom. Nato odpovedala, ie na terminovanom [tte nem6Zu by{, do ak niekto medzitfm
odide?

vtomto bode dalej predloZila p. G. Zami5kovd vyddtovanie fondu oprdv za r.200g, 2oog,2o1o,2otl
a2012, ktord mali k dispozicii aj obyvatelia L6 b. i. P. Majkutovd viak podotkla, Ze chcrj vy(dtovanie
ako md obec Plavnica, ie chcil r6Zie, d'alej spolodnri fond atd'. Nato p. Zamiskovd konitatovala, ie
u n5s je iba fond oprdv a nerozumie, do v tomto vyridtovani nie je zrozumitel'n6. Vy6dtovanie bolo
predloien6 aj pritomnfm poslancom.

Dalej poslanci rozoberali zdbezpeku, ktord md byt'podl'a nov6ho znenia vzdkone a po dlhej rozprave
sa dohodli, Ze nech je v novej zmluve uvedend 6 mesacn6 s podmienkou, Ze bude vietko vyrovnan6
pripodpise zmluvy. Za tento ndvrh dalstarosta pritomnlTm poslancom hlasovat,:

ZA: boli vietci pritomni poslanci

ocZ schvaluie 6 mesatna zdbezpeku v novei ndiomnei zmluve s podmienkou, ie pri podpise zmluvy
budi uhradene vietky poht'addvky voii obci.

Dalej starosta dal pritomnrim posrancom hlasovat za niivrh ndjomnej zmluvy:

ZA: boliv5etci pritomn[ poslanci

OcZ schvofuje ndvrh ndjomnej zmluvy.



Nakoniec obyvatelia 16 b. j. chceli vedie{ kedy budri novd zmluvy hotov6, aby ich mohli zaslat' na

elektrdrne, nado im zapisovatelka odpovedala, ie v do najkratSom moZnom dase, a tiei Ze ak budri
hotov6 dd im hned'vediet. Po tejto informdciivietciobyvatelia odi5liz rokovania OcZ.

K bodu 5/

Vtomto bode starosta obce informoval, Ze v piatok 8. Novembra 2013 o 10.00 hod. sa uskutodni
rokovanie so zdstupcom firmy AMO-PLUS s. r. o.. Starosta navrhol, aby sa aj poslanci zfdastnili tohto
rokovania, ktori mdZu. Po dlhej rozprave k tejto problematike sa dohodli, Ze na rokovanie pride p. J.

Zoldiik a p. F. Koneval spolu so starostom J. Horanskrim.

ocZ berie no vedomie informdciu o stretnutiso zdstupcamifirmy AM}-pLIJS s. r. o.

K bodu 6/

Vtomto bode starosta obce predstavil pritomn'im poslancov, Ze idrl vrizvy na r6mske obdianske
hliadky (d'alej len ROH) a ii by sme mala naSa obec o tento projekt zdujem, je potrebn6 projekt
vypracova( io bude stiit' 600 € a ie spolu(dast' obce je 5 %. Nado zareagoval p. p. Zolddk ie len di je
toto rieienie. P. F. Koneval uviedol, ie podla neho je, je to aj v in'ich obciach. pripojilsa aj p. T. Kolldr,
Ze obce by mali bombardovaf ministerstvd s r6mskou problematikou a Ze musia zadat aj fudia, aby sa

iiadna bilda nepostavila, alebo napisat na rirad vlddy Ze robia prob16my. Tiei navrhol, ie zavold
policiu, ale nech idri aj poslanci a starosta do osady a treba to vidiet ako prib0daj0 b0dy a zakiiza{ im
to. Napisat im listy, ie nemdiu len tak stavat' bez povoleni, ved' s( na s0kromn'ich pozemkoch.
Nakoniec sa dohodli, starosta obce, p. T. Kolldr a p. M. Dziak, ie p6jdu do osady dfia 11. 11. 2013
o 14.00 hod. kvdli vristavbe tzv. diernych stavieb.

OcZ berie no vedomie stretnutie storostu, p. T. Kolldro o p. M. Dzioka v pondelok 77. 77. 201i o 14.00
hod. v r6mskej osade.
OcZ berie no vedomie napisonie opdtovnych upozorneni pre iierne stovby v r1mskej osade pre
v i etky ch obyv ote l'ov os o dy.

Potom sa eSte poslanci vrdtili k projektu RoH, kde p. M. Dziak konStatoval, Ze on by bol za tento
projekt, ved' to, Ze ho poslanci schviilia e5te neznamend, ie uveden'i projekt prejde. Starosta
informoval, Ze by podl'a podtu obyvatelov MRK mali byt' zamestnani 4 fudia. Nakoniec dal starosta za

tento projekt hlasovat':

ZA: vSetci pritomn'i poslanci ZDRZAL SA: P. ZoldriK

OcZ schvafuie progrom hospoddrskeho rozvojo a socidlneho rozvoja subjektu izemnej samosprdvy
oprisluinejizemnopldnovocejdokumentdcievzmyslegTods.gaggods.gzdkonai.S3g/200g2.2.
o podpore regiondlneho rozvoja

K bodu 7/

V tomto bode p. P. Zoldiik uviedol, Ze dfia 7. 12. 20L1 bolo schvdlen6, ie pri financovanl prdc
a sluiieb nad 1000 € bude v5etko schvalovat ocZ. Atiei Ze boli preriiban6 socidlne zariadenia v M5
a poslanci nii neschvafovali a t'im starosta poruiil tento bod uznesenia E. 8/2OL1, zo dfia 7. t2.2073,
iim spdchal trestnt din a chce aby starosta z tohto vyvodil d6sledky. Starosta oponoval tfm, Ze

o tomto v5etkom poslanci informovani boli, a bolo povedan6, ie je treba cenov6 ponuky a komisia to
vybrala, tak o tom vedeli. Nato p. P. Zold6k dodal, ie starosta mal zvolat' poslancov, lebo suma bola
vy55ia ako 1 000 € a ze ide o zneuzivanie prdvomoci verejn6ho dinitela, nado zas p. M. Relovskii



reagovala, ie zneuiivanie prdvomoci verejn6ho dinitela je niedo in6, dno, m6Ze starostovi vytknft, Ze

nezvolal poslancov, ale Ze to nie je zneuiivanie prSvomoci verejn6ho dinitela. Nakol'ko p. P. Zold6k

trval na tom, aby starosta z toho vyviedol ddsledky, starosta uviedol, ie sa to ui viac nestane'

OcZ berie na vedomie poruienie jedneho z bodov uznesenio e. 8/2011- zo dfio 7.12. 201j.

Dalej v tomto bode p. p. Zolddk uviedol, Ze cena projektu, ktoni bol o vzdeldvani r6mov bola

3tgOO2,41- €, fond preplatil 271,2g4,0g € a Ze 47708,32 financovala obec. R5d by vedel kde boli

pouZit6 vietky tieto peniaze, a kto si kol'ko zobral, nado starosta uviedol, Ze nemusI mat obavy, ie

nikto si nid nezobral a ie ked' sa robi nejak,i projekt, je urden6 uz v projekte na do m6ie5 pouzit

peniaze. Nato p. M. Dziak uviedol, di sa platilo za vypracovanie projektu, nado starosta uviedol, ze uz

si to nepamiitii.

Dalej v tomto bode eite vysttipila p. M. Relbvsk6 s trim, ie si v5imla rozpad pomnika z 1. svetovej

voiny v parku pri kostole a ie by bolo dobr6 ho opravi{ a tiez, ze s( v hroznom stave dvere

v kultrjrnom dome a takisto aj tie by bolo potrebn6 dat do poriadku, nakol'ko sa tu konaj6 r6zne

oslavy, di kary a dvere sa poriadne nedaj0 zatvorit. lde o vnftorn6 dvere v s6le, nado poslanci

konStatovali, Ze ak by sa robili jedny tak sa bavme o 4 dveriich, a nech sa aspoti zisti kol'ko by to stdlo'

Nakoniec bol pritomnrim poslancom preditan'i ndvrh uznesenia, za ktoni dal starosta hlasova{:

ZA: boli vietci Pritomni Poslanci

OcZ schvofuie ndvrh uznesenio.

V z6vere starosta obce pod'akoval vsetklim pritomnfm poslancom za titast a trim ukondil zasadnutie

Obecn6ho zastupitel stva. Overovatelia zdpisnice :

tns. Martin D2iak...........:'lu'"-<, ,1iri!;'*+:;3*'*r-[ ,dflr.sil \.1
.,.\ '1tli1g5,.ll L':'*w*/1ffi;

starosta obce


